
SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 
Dagsorden/Referat  
 

Deltagere Forældrevalgte: Charlotte Johansen (formand), 
Maja Gavnbo, Tanja K. Dyreborg, Dan V. 
Hansen, Susanne Knudsen, Søren H. Hansen 
(kommer senere) 
Medarbejdere: Morten Væver  
Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen, Tobias 
Krogh Hedemann og Malene Bøggild 

Hvad skal der gøres med punktet? 
▪ Til beslutning 

▪ Give input  

▪ Erfaringsudveksling 

▪ Diskutere dilemma(er) 

▪ Orientering 

▪ Refleksion 

▪ Udvikling 

▪ Tilsyn 

Fraværende  - 

Dato 25. marts 2025 (spisning kl. ca. 18) kl. 17.00-
19.30 

Sted/lokale Korup Skole, Møderum 1 

Mødeleder Dan V. Hansen 

Referent Malene Bøggild  

 
1. Godkendelse af dagsorden/referat 

Dagsorden godkendes. Punkt 7 fremrykkes til første punkt på dagsordenen.  
 

2. Drøftelse af fundraising til udeområder. (20 min.) 
Vi følger op på Tanjas arbejde med udeområderne.  
Skolebestyrelsen blev præsenteret for den nyrenoverede bålhytte - et meget flot og 
vellykket resultat. Tak for det store arbejde til børn og voksne fra YBM, som har stået for 
renoveringen.  

3.  

Godkendelse af ordensreglement (20 min.) 

Se bilag - 
https://docs.google.com/document/d/1IsUMsUGlKjzoK3tcHVyaQ67US95BUpJc4e_bPjq5He
w/edit?usp=sharing  
Skolebestyrelsen godkender det nye ordensreglement, som fremover - og ved hvert nyt 
skoleår - præsentes på førstkommende forældremøde.  
 

4. Samarbejdet med By- og Kulturforvaltningen omkring modernisering, vedligeholdelse og 
rengøring (20 min.) 
Vi følger op og tager en kort rundtur på skolen for at se status på de mangler, der var i 
januar. 
 

5. Skolefotografering (20 min.) 
Skolebestyrelsen forholder sig til muligheden for at samarbejde med Kontrafej de næste 4 
år. Bestyrelsen bakker positivt om der fremadrettede samarbejde med Kontrafej.  
 

6. Næste skoleår (20 min.) 
Skolebestyrelsen drøfter opmærksomheder vedr. budgettet for næste skoleår – herunder 
ringetider, skoledagens længde og deres betydning for skolens timebank. 

• Budgetudmelding: Af tekniske årsager er budgetudmeldingen til skolerne i Odense 
endnu ikke meldt ud. Dette forsinker planlægningen af næste skoleår.  

https://docs.google.com/document/d/1IsUMsUGlKjzoK3tcHVyaQ67US95BUpJc4e_bPjq5Hew/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1IsUMsUGlKjzoK3tcHVyaQ67US95BUpJc4e_bPjq5Hew/edit?usp=sharing


• Juniormesterlære: Vejledning for juniormesterlære er endnu ikke kommet skolen i 
hænde. Bestyrelsen drøfter dertilhørende opmærksomheder. Det aftales, at skolen på 
næstkommende skolebestyrelsesmøde præsenterer et udkast til, hvorledes 
juniormesterlære på Korup Skole kan se ud.   

• Ringetider: Præsentation af skolens ringetidssæt – samme “model” som anvendt de 
sidste par år. Opmærksomhed på at eleverne når at spise deres medbragte mad i 
spisepausen i BM.  

• Timebank: Gennemgang af skolens foreløbige timebank.  
 

7. Aktuelle opmærksomheder ift. personaleforhold (lukket punkt) 
 

8. Evt. 

• National forsøgsordning for skolemad 2025-26: Kort præsentation af tre 
finansieringsmodeller. Skolen deltager i et webinar om forsøgsordningen og orienterer 
bestyrelsen i så fald det bliver aktuelt for skolen at deltage.  

• Ny elevgruppe af skolestartere på vej i heldagsafdelingen: børn med svære 
indlæringsvanskeligheder.  

• Tanja har deltaget i Børn- og Ungeudvalgets netværksmøde. Der indkaldes til et nyt 
møde.  

• Næste skolebestyrelsesmøde flyttes fra den 8. april til den 23. april kl. 17 – 19.30. 
Punkter til næste skolebetyrelsesmøde: Seksualundervisning i almendelen, ny 
elevgruppe i HA.   


